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A szejkefürdői borvíz néhány hete, azt mondják, nem ugyanolyan, mint szokott lenni, legalábbis
az íze és az állaga egy kicsit más lett. Ez a tőle alig ötven méterre levő mofettánál elvégzett
munka miatt lehet – mint korábban írtuk,  a mofetta környékét, illetve az ottani forrást is
kitisztították.
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Az udvarhelyiek és környékbeliek egy része rendszeres fogyasztója a szejkei borvíznek. Szerda
déli ottjártunkkor két olyan személyt kérdeztünk meg, aki többé-kevésbé rendszeresen
fogyasztja a Szejke-borvizet. Egyikük véleménye az volt, hogy nem változott a víz, a másikuk
pedig azt mondta, hogy az elmúlt néhány hétben érezhető volt, hogy kicsit más az íze, de hétfő
óta már ugyanolyan, mint régen volt.

  

Egy kicsit sósabb, és az erejéből is vesztett – állította egy hölgy vasárnap. Szerinted változott-e
a szejkefürdői borvíz íze, állaga? Te milyennek érzed?
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